

TANG'S  
LIVING GROUP

Member of Stan Group

Where Your

**HEART-WARMING JOURNEY** Begins

共創窩心旅程

[www.tangsliving.com](http://www.tangsliving.com)

[info@tangsliving.com](mailto:info@tangsliving.com)

# TANG'S LIVING GROUP

Member of Stan Group



## ABOUT US 關於我們

Tang's Living Group, a member of Stan Group, is a vibrant young hospitality group totally committed to providing unparalleled hospitality solutions for property owners, business partners and guests. Established in 2015, the Group offers a range of services from hotel to food and beverage.

The Group embraces several distinctive brands, addressing a broad range of hospitality and accommodation needs. The brands are Hotel COZi, Hotel Ease, Hotel Ease Access and Pop Inn. Each dedicates to offering a pleasing and contemporary ambience to meet the needs of different customers and guests.

陞域集團旗下Tang's Living Group 騰昇酒店管理集團於2015年成立，是一間蓬勃發展中的新世代酒店集團，致力為物業持有者及商業伙伴提供高質素的管理，以及為賓客帶來前所未有的生活體驗。我們的業務範圍涵蓋酒店及餐飲服務等多個範疇。

集團旗下一設有多個不同定位的品牌，廣泛照顧市場對酒店服務及住宿等各項需求。當中包括悦品酒店、旭逸酒店、旭逸雅捷酒店及珀軒旅館。每間酒店、住宿及活動空間都致力打造舒適時尚的環境，以迎合各賓客的需要。

## OUR MISSION 集團使命

As a leading and rapid-growing hospitality group in Hong Kong, our mission is to provide innovative solutions and unsurpassed services that maximize the business potential for property owners and business partners, while delivering fulfilling and heart-warming experiences for all our guests.

作為香港領先並迅速發展的酒店服務集團，我們致力為物業持有者及商業伙伴提供創新方案及卓越服務，為物業發掘更大的商業潛能，同時為賓客帶來溫馨、滿意的住宿及生活體驗。

## OUR VISION 集團願景

Our vision is a world where we are all family. A world where anybody whatever their means or needs, can find comfortable, well-designed and hospitable accommodation, with genuinely welcoming staff and contemporary facilities wherever they go.

我們希望建立一個如家人般相待的世界。無論您有何需求，我們都可以為您提供舒適安心、設計完善、環境宜人的酒店住宿及生活體驗；無論您去到哪裡，我們誠摯有禮的服務人員、時尚的設施亦時刻在您左右。





Hotel COZi is an eclectic brand of welcoming midscale hotels designed in a contemporary and relaxing style to provide a home-away-from-home experience for guests. More than just a place to hang your hat, Hotel COZi is a place where guests can catch their breath and unwind, get some exercise, or finish the pressing task from work. But above all, each Hotel COZi is dedicated to ensure whatever guests do, they will enjoy every moment of their stay.

悦品酒店是集團旗下的中型酒店，設計風格現代、時尚，環境舒適、悠閒，務求令旅客賓至如歸。悦品酒店設施完善，旅客可以在這裡運動健身，忙裏偷閒，猶如身置家中。無論旅客有任何需求，悦品酒店都致力讓旅客享受在這裡的每一刻。

[www.hotelcozi.com](http://www.hotelcozi.com) | [info@hotelcozi.com](mailto:info@hotelcozi.com)



Hotel Ease is a stylish hotel, complete with restaurant and meeting facilities. With an ethos of comfort and friendly helpful service, the hotel is committed to living up to its name and making every guest totally at ease every moment of their stay.

Hotel Ease Access – a sister brand of Hotel Ease – takes ease one step further by being in locations that are extremely easy to access. Comfortable and convenient, Hotel Ease Access properties are easy to enjoy, easy to reach and allow every guest to relax easily with complete peace of mind.

型格時尚的旭逸酒店，設有餐廳及會議設施。舒適寫意的環境，親切友善的服務，讓每位旅客入住旭逸酒店都可以時刻感到輕鬆自在。

旭逸雅捷酒店，為旭逸酒店姊妹品牌，選址更為優越、更為便捷，下榻酒店倍覺寫意。酒店環境舒適而便利，為旅客提供一個經濟實惠的住宿享受。

[www.hotelease.com.hk](http://www.hotelease.com.hk) | [info@hotelease.com.hk](mailto:info@hotelease.com.hk)



Designed for busy leisure or business travellers who may be out and about all day, Pop Inn are situated in easy-to-get-to locations, and equipped with all the basics for a comfy stay. Clean and safe, Pop Inn offer spotless rooms and complimentary Wi-Fi to ensure that every stay offers maximum value with minimal fuss.

珀軒旅館地點便利，基本設施齊全，十分適合整日外出忙碌的商務及休閒旅客。酒店環境整潔、安全，並設有套房及免費無線網絡，務求讓旅客擁有物超所值、貼心周到的住宿體驗。

[www.popinn.com.hk](http://www.popinn.com.hk) | [info.mk@popinn.com.hk](mailto:info.mk@popinn.com.hk)

